
Zápis z 22. zasedání Zastupitelstva města 
Milevska 

Které se konalo ve středu dne 29. května 2013 od 17:00 hodin v Domě kultury 

Milevsko. 
  
  
  

Pozn.: V souladu se Zákonem na ochranu osobních údajů č. 101/200 Sb. je zveřejněn zápis 
ze zasedání Zastupitelstva města Milevska v upravené podobě, plné znění zápisu je k 
dispozici  v sekretariátu MěÚ Milevsko. 

Z á p i s 

  

z 22. zasedání Zastupitelstva města Milevska, které se konalo ve středu dne 29. května 
2013 od 17:00 hodin v Domě kultury Milevsko. 

  

Přítomni: 

Ing. Bohuslav Beneš, Ing. Mgr. Miroslav Doubek, Bc. Zdeněk Herout, MUDr. Zdeněk 
Hobzek, 

Mgr. Marie Jelenová, JUDr. Oldřich Kofroň, MUDr. Jitka Kofroňová, RSDr. Jiří Kotalík, 

Ing. Ladislav Macháček, Mgr. Vlasta Machartová, Ing. Václav Pavlečka, p. Jaroslav Peták, 

p. Michal Polanecký, p. Marie Polívková, MUDr. Miroslava Pučelíková, 

Ing. Ivan Radosta, Mgr. Martin Třeštík. 

Omluveni: JUDr. Martin Kupec, Ing. Lubomír Šrámek, Ph.D., Mgr. Ivana Stráská. 

  

Program: 

  

Zahájení. 

Ustanovení orgánů zasedání. 

Schválení zápisu 21. zasedání a programu 22. zasedání Zastupitelstva města 
Milevska. 

Projednání návrhů na nové záležitosti. 

Informace úřadu. 

Dotazy. 

Ukončení zasedání. 

  

Ustanovení orgánů zasedání 

22. zasedání Zastupitelstva města Milevska zahájil pan starosta Bc. Zdeněk Herout, 
konstatoval přítomnost nadpoloviční většiny členů Zastupitelstva města Milevska, a tedy jeho 
usnášeníschopnost. Provedením zápisu byla pověřena: Petra Slunečková. 



  

Ověřovatelé zápisu: 

paní Marie Polívková, Ing. Ivan Radosta. 

  

Návrhová komise byla schválena ve složení: 

Mgr. Marie Jelenová, Ing. Ladislav Macháček, JUDr. Oldřich Kofroň. 

Mluvčím návrhové komise byl prohlášen JUDr. Oldřich Kofroň.  

  

Schválení zápisu 21. zasedání a programu 22. zasedání Zastupitelstva města 
Milevska. 

Mgr. Jelenová – upozornila na chybně uvedené hlasování v zápise při schvalování zápisu  
20. zasedání ZMM a programu 21. jednání, kde je mylně uvedeno počet 21 zastupitelů. 

  

Ing. Mgr. Doubek – uvedl několik připomínek a námitek k zápisu týkajících se jeho příspěvků  
v rozpravě k bodu č. 4 – Návrh závěrečného účtu města Milevska za rok 2012, k bodu č. 11 – 
Žádost o odkoupení pozemkových parcel v lokalitě „U Střelnice“ a k bodu č. 12 – Řešení 
pohledávek. 

p. starosta – na jednání již bylo řečeno, že pokud někdo ze zastupitelů chce svou formulaci 
příspěvku do zápisu, musí toto přesně formulovat a předložit zapisovateli. Pořizovat doslovný 
zápis nedovoluje zákon, ověřovatelé nevyhodnotili zápis jako chybný. 

  

Zastupitelé hlasovali, zda bude zápis doplněn ve smyslu připomínek Ing. Mgr. Doubka. 

Hlasování: 

Pro:  Polívková, Doubek, Radosta, 

Proti: Beneš, Kotalík, Pavlečka, Herout, 

Zdržel se: Kofroň, Pučelíková, Jelenová, Hobzek, Třeštík, Macháček, Machartová, Kofroňová. 

Přítomno: 15                            pro-3, proti-4, zdržel se-8 

Návrh nebyl přijat. 

  

Pan starosta prohlásil zápis za schválený. 

Zastupitelé schválili program 22. zasedání ZMM. 

  

Hlasování: 

Pro: Kofroň, Pučelíková, Jelenová, Peták, Polanecký, Hobzek, Herout, Třeštík, Pavlečka, 
Macháček, Machartová, Kofroňová, Kotalík, Beneš, Polívková, Doubek, Radosta. 

Přítomno: 17            pro-17, proti-0, zdržel se-0 

  

  

Projednání návrhů na nové záležitosti. 

Návrhy na nové záležitosti nebyly podány. 



  

  

Informace úřadu. 

Ing. Troják – informoval přítomné, že z Městského úřadu Milevsko odešel Ing. Bohumil 
Lavička, vedoucí odboru investic a správy majetku a do této funkce byl jmenován Bc. Tomáš 
Smrčina. 

  

Ing. Mgr. Doubek – na minulém jednání zastupitelstva nebyl uzavřen bod – dopis pana 
Luxemburga. 

p. starosta – z minulého jednání nebyl projednán ani bod návrhy na nové záležitosti a 
zastupitelé nehlasovali o žádném dalším bodu mimo schválený program ZMM. Na minulém 
jednání ZMM vznesl Ing. Mgr. Doubek návrh na usnesení, ale zastupitelé o žádném novém 
bodu programu nehlasovali. Pokud je dopis p. Luxemburga považován za návrh usnesení a 
řádné projednání bodu, musí být rozšířeno jednání dnešního ZMM a požádal Ing. Mgr. Doubka 
o předložení materiálu. 

  

JUDr. Kofroň – domnívá se, že jde o informaci Městského úřadu ohledně reakce na dopis pana 
Luxemburga. A informace nestačila být podána. 

Ing. Troják – zastupitelé obdrželi písemně na minulém jednání jeho odpověď na dopis  
p. J. Luxemburga jako informaci. 

  

Ing. Mgr. Doubek – vznesl návrh na usnesení a předal ho pro zápis v konkrétní podobě dle 
informace na začátku, je to zkrácenější verze minulého návrhu: 

Zastupitelstvo města Milevska: 

I. nesouhlasí se způsobem odpovědi. V odpovědi jsou zmíněny všechny možné právní 
předpisy a pro zamítnutí žádosti, ale úmyslně jsou opomenuty právní předpisy a judikatura, 
které přímo sdělují, že lze odpovědět. Toto neodpovídá zásadám „dobré správy“ a vstřícného 
přístupu k občanům. 

II. požaduje zpracování odpovědi v podobě, na kterou má žadatel nárok v souladu se všemi 
zákony a platnou výkladovou judikaturou. 

  

JUDr. Kofroň – na minulém jednání zastupitelstva byly vyčerpány všechny body, ke kterým 
měli zastupitelé přijmout usnesení. Žádný jiný bod, k němuž by mělo být přijato usnesení, nebyl 
schválen. Zastupitelé by měli rozhodnout, zda se budou tímto návrhem zabývat. 

  

Ing. Mgr. Doubek – již v minulosti ho zastupitelstvo přesvědčilo, že i po projednání řádných 
bodů lze hlasovat a hlasovalo se. Jedná se o návrh na usnesení, právo zastupitelstva je toto 
usnesení zamítnout, povinností zapisovatele je toto uložit do zápisu, i když to nebude 
schváleno. 

  

JUDr. Kofroň – doplnil, že zastupitelé se musí vyjádřit, zda se budou tímto navrženým bodem 
zabývat či nikoli. 

Ing. Mgr. Doubek – nepředkládal žádnou věc k projednání, předkládal repliku na sdělenou 
informaci. 



  

Pan starosta vyhlásil na 10 minut přestávku. Po té nechal hlasovat zastupitele, zda souhlasí, 
aby návrh Ing. Mgr. Doubka byl předmětem jednání tohoto zasedání zastupitelstva. 

Hlasování: 

Pro: Doubek, Radosta, 

Proti: Peták, Kofroňová, Kotalík, Beneš, 

Zdržel se: Kofroň, Pučelíková, Jelenová, Polanecký, Hobzek, Herout, Třeštík, Pavlečka, 
Macháček, Machartová, Polívková. 

Přítomno: 17      pro-2, proti-4, zdržel se – 11 

Návrh nebyl přijat. 

  

Dotazy. 

  

Ing. Mgr. Doubek – vznesl návrh na novou záležitost na příští jednání zastupitelstva – bod 
Reakce na odpověď tajemníka MěÚ panu Luxemburgovi a seznámil přítomné s navrženým 
usnesením pro zápis, aby věděli, co se příště bude projednávat: 

Zastupitelstvo města Milevska 

I. nesouhlasí se způsobem odpovědi. V odpovědi jsou zmíněny všechny možné právní 
předpisy a pro zamítnutí žádosti, ale úmyslně jsou opomenuty právní předpisy a judikatura, 
které přímo sdělují, že lze odpovědět. Toto neodpovídá zásadám „dobré správy“ a vstřícného 
přístupu k občanům. 

II. požaduje zpracování odpovědi v podobě, na kterou má žadatel nárok v souladu se všemi 
zákony a platnou výkladovou judikaturou. 

  

p. starosta – vyzval Ing. Mgr. Doubka, aby materiál předložil v řádném termínu k zařazení do 
programu dalšího zastupitelstva. 

Ing. Mgr. Doubek – zastupitel má právo přednést návrh ústně, předložil ho i písemně. Je to 
návrh odpovědi. 

  

JUDr. Kofroň – reagoval na ukončení minulého jednání ZMM a vysvětlil, že se ke konci jednání 
řádně omluvil dle jednacího řádu. 

p. Koliha – kde byli ostatní neomluvení zastupitelé kromě JUDr. Kofroně a p. Polaneckého. 

p. starosta – zastupitelé si jsou všichni rovni, starosta je pouze pověřen řízením zastupitelstva. 

MUDr. Hobzek a MUDr. Kofroňová – vysvětlili, proč opustili jednání spolu s RSDr. Kotalíkem 
a Ing. Šrámkem. 

p. Koliha – poukázal na nepřítomnost některých zastupitelů při konání akcí v rámci výzev. 

  

Ing. Ondruška – vznesl dotazy a připomínky ohledně vyhlášeného záměru týkající se úspor 
v rozpočtu města v roce 2012 (zda byl někdo za vytvořené úspory odměněn nebo za nesplnění 
finančně či jinak postižen), koncepce cestovního ruchu, nepořádku kolem domu kultury a 
v amfiteátru. Dále informoval o činnosti Klubu českých turistů. Dotazy předá na MěÚ písemně, 
požádal o zveřejnění písemné odpovědi. 

  



Ing. Mgr. Doubek – podnět na vedení města - navrhl úpravu Jednacího řádu ZMM tak, aby se 
jednání zastupitelstva konalo jednou za měsíc a byly vyhlašovány přestávky např. po dvou 
projednaných bodech. 

  

JUDr. Kofroň – poděkoval za výsadbu sakur u Suchanova rybníka. 

  

p. Luxemburg – přednesl podněty do RMM, na jeden odpověděla Ing. Rucká, na druhý podnět 
ohledně lokality u nádraží nebylo zatím odpovězeno. 

Ing. Kabele – tato věc je v řešení, Služby města Milevska připravují rekonstrukci kanálů v této 
lokalitě. 

  

p. Luxemburg – dotaz, zda by bylo možné uklízet u vchodu před budovou ČD a umístit tam 
odpadkový koš. 

p. starosta – odbor životního prostředí toto zajistí. 

  

p. Luxemburg – dotaz ohledně výběrového řízení na pořízení čistících strojů a jak funguje 
úklid  
ve městě. 

p. Polanecký – veškeré informace ohledně výběrového řízení na pořízení strojů úklid města 
jsou zveřejněny na webových stránkách Služeb města Milevska dle zákona o veřejných 
zakázkách. Byl vybrán uchazeč, který byl vyzván k podpisu smlouvy. Úklid nyní probíhá ručně 
a následné dočištění probíhá strojně z toho důvodu, že cena za jarní úklid je smluvně zajištěna 
15 let zpátky a náklady, které jsou hrazeny městem, by nepokryly kompletní strojní čištění. 

  

p. Luxemburg – dotaz, zda se počítá v příštím roce s privatizací SMM. 

p. starosta – o tomto město neuvažovalo. 

  

p. Luxemburg – kontroluje někdo dětská hřiště (Písecké předměstí a na Hůrkách), hlavně po 
zimě. 

Ing. Rucká – v letošním roce je plánovaná rekonstrukce hřiště na Píseckém předměstí, 
proběhne nejpozději v červnu letošního roku. V průběhu roku Městská policie pravidelně 
upozorňuje na nedostatky ve městě, SMM provádějí pravidelný úklid. Jednou ročně se provádí 
certifikovaná kontrola. 

  

p. Luxemburg – dotaz, na kolik let stačí kapacita skládky. 

p. starosty – skládka je kapacitně plánovaná min. na 15 let. 

  

p. Luxemburg – dotaz ohledně zrušení přechodů pro chodce v Milevsku. 

p. Polívková – za Dopravní komisi RMM vysvětlila, že některé přechody pro chodce byly 
zrušeny (Husovo náměstí a proti bývalé faře), protože jsou blízko u sebe. Dle informací Policie 
ČR je město zbytečně plné přechodů. 

p. starosta – přechody zabraňovaly rychlé jízdě po městě. 



Ing. Kabele – v Milevském zpravodaji bylo uvedeno, že Dopravní policie celorepublikově 
zmapovala před třemi roky přechody pro chodce a tendence je snižovat jejich počet. Ze 
statistiky vyplývá, že na přechodech pro chodce je mnohem více nehod a úrazů oproti místům 
určeným pro přecházení. 

  

p. Koliha – dotaz, zda bylo zaplaceno 1.000.000 Kč panem Šindelářem. 

Mgr. Třeštík – tato věc byla odložena do doby, než bude převeden majetek a vypořádání  
se s dotací, dále bude následovat standardní vymáhání pohledávek. 

  

p. Koliha – dotaz, kolik korun stál soud s paní Kalinovou a z jakých prostředků se toto zaplatilo. 

Ing. Troják – tato záležitost zatím nebyla ukončena a stále probíhá. 

  

p. Koliha – dotaz, kolik korun se v Milevsku ročně vybere za poplatky ze psů a kam tyto finance 
jdou. 

p. starosta – finance jdou do rozpočtu města. 

Ing. Mgr. Doubek – za psy se vybírá cca 140.000 Kč. 

  

p. Koliha – dotaz, zda by bylo možné zajistit zpřístupnění Zřizovatelské smlouvy SMM na 
webových stránkách „Justice“, stále ji není možné otevřít. 

p. Polanecký – Služby města Milevska tyto listiny ke zveřejnění odeslaly na Obchodní rejstřík, 
bylo zjištěno, že nefunguje software této organizace, proto nejde smlouva otevřít. Chyba není 
na straně Služeb města Milevska. 

  

p. Koliha – dotaz ohledně čištění kanálů ve městě (např. na hranici ul. Dukelská a E. 
Destinové). 

p. Polanecký – SMM ví o tomto problému, prováděly několikrát čištění tohoto kanálu. Závada 
je většího rozsahu, proto bude vyžadovat kompletní rekonstrukci kanálové vpusti. 

  

p. Koliha – upozornil na vysokou trávu v okolí pískovišť u čp. 1093, navrhuje změnit termíny 
sečení trávy, aby se tráva sekala dříve. 

Ing. Rucká – sečení probíhá podle schváleného rozvrhu sečí. 

  

p. Koliha – upozornil, že v srpnu 2012 zaměstnanec odboru regionálního rozvoje šel stříhat 
psa v pracovní době. 

Ing. Troják – bylo reagováno e-mailem, bude znovu odpovězeno. 

  

p. Koliha – dotaz, zda bylo úspěšné školení za cca 14,5 mil. Kč dotované z Evropské unie pro 
zaměstnance města a zastupitele. Požádal o písemnou odpověď na tento dotaz. 

Ing. Troják – akci „Vzdělaný zastupitel“ pořádal Svaz měst a obcí ČR, výsledky z výzev, které 
probíhají, jsou přístupné na stránkách města Milevska. 

  



p. Koliha – zaslal zastupitelům e-email se seznamem nepovolených skládek, upozornil na 
nepořádek, který navezla firma UNIKO na veřejné prostranství. Dotaz ohledně rour, které jsou 
svedeny do rybníčka u bytového domu p. Masopusta. 

Ing. Rucká – na místě proběhne šetření, jedna roura je vyústění dešťové kanalizace může se 
jednat o vyústění drenáží. 

  

p. Koliha – ohledně fasády domu v ul. G. Svobody, kde proběhla výměna oken, zateplení 
upozornil na rozpadající se podezdívku. Navrhl, aby byly ze strany OISM kontrolovány 
městské budovy, aby byl přehled, v jakém jsou stavu. 

  

p. Koliha – dotaz na pořádaný závod „Plavecko – běžecký pohár“ kolik přispívá město. 

p. starosta – město přispívá částkou 15.000 Kč. 

  

p. Koliha – požádal všechny předsedy komisí RMM, aby byly informace z těchto komisí 
zveřejněny na stránkách města. Aby občané byli informováni, za co členové komisí berou 
odměny. 

  

MUDr. Pučelíková – upozornila, že není možné zveřejňovat výstupy např. z Bytové komise 
RMM, protože je poradním orgánem rady a Radě města Milevska pouze doporučuje. 

  

Ing. Mgr. Doubek – členové ZMM dostávají odměnu za účast pouze měsíčním paušálem, 
členové komisí dostávají odměny za účast na konkrétním jednání. 

Ing. Španvirt – v rozpočtu na rok 2013 je vyčleněna částka za poplatky ze psů ve výši 150.000 
Kč. 

p. Koliha – navrhuje investovat nějakou částku na výběh pro psy. 

  

p. Luxemburg – navrhoval v kulturní komisi zveřejňovat nějaké výstupy z těchto jednání. 
Citoval úryvek z dřívějšího vydání Milevského zpravodaje z února 2011 p. místostarosty, 
ohledně informace týkající se zveřejňování informací z jednání RMM a komisí. 

Mgr. Třeštík – na webových stránkách jsou zveřejňovány pravidelně informace z jednání RMM 
a o případném zveřejnění nějakých informací z jednání komisí rozhodují členové těchto 
komisí. 

  

MUDr. Hobzek – členové Kulturní komise RMM hlasovali a většina rozhodla, že nebudou 
zveřejňovat informace z jednání komise. Informace z jednání např. Sociální komise nebo 
Bytové komise RMM nemohou být zveřejňovány, protože obsahují citlivé údaje. 

  

p. Janda – za obyvatele domu čp. 1092, 1093, 1094 poděkoval městu Milevsku za zajištění 
finančních prostředků na topný kanál. 

  

  

Jednání bylo ukončeno v 18.45 hodin. 

  



  

  

  

  

  

  

  

  

Bc. Zdeněk Herout 

starosta města 

  

  

  

  

  

  

  

  

O v ě ř o v a t e l é    zápisu: 

  

  

  

paní Marie Polívková                    ……………………………………………. 

  

  

Ing. Ivan Radosta               ……………………………………………. 

  

  

  

  

  

  

  

  

Zapsala:   

Petra Slunečková 

 


